

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN DAIRY Date: 16-01-2024 01:40:00 PM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الألبان الأردنية التاريخ: 16-01-2024 01:40:00 PM الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p>
<p>The Board of Directors of JORDAN DAIRY cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 11:00 on 22-01-2024 at At the Movenpick Hotel in Amman to discuss the following matters:</p>	<p>يسر مجلس ادارة شركة الألبان الأردنية دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 22-01-2024 الساعة 11:00 في بواسطة وسيلة الاتصال المرئي zoom وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p>
<p>Subject:</p>	<p>الموضوع:</p>
<p>Other:</p>	<p>آخر:</p>
<p>he company's Board of Directors decided to invite the company's shareholders to attend the important extraordinary meeting of the body It is intended to be held on Monday, January 22, 2024, via Zoom, to add new goals to the company, which number 13 goals. Cancellation of the fourteenth salary Any other matters suggested by the extraordinary general assembly</p>	<p>قرر مجلس ادارة الشركة دعوة مساهمي الشركة الى حضور اجتماع الهيئة الهامة غير العادية المنوي عقد يوم الاثنين الموافق 22-1-2024 بواسطة وسيلة الاتصال المرئي zoom لاضافة غايات جديدة للشركة والبالغ عددها 13 غاية الغاء راتب الرابع عشر أية امور اخرى تقترحها الهيئة العامة غير العادية</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Rawan AlMajdoubeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Rawan AlMajdoubeh</p>